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ZAPISNIK SA SASTANKA UPRAVNOG ODBORA KINO KLUBA ZAGREB 

ODRŽANOG 27-XII-1963 god.
PRISUTNI:Kobia,Šamec»Hoholač,Hruškovec »GOTOVAC,Dr.GRLIĆ»Rajković.

Za Novu Godinu poslati čestitke EKSJ Beograd,Rep. odboru EKS Hrvatske, 
GONTi i kino-klubovima.
Radioteleviziji Beograd poslati na razvijanje film Branka Bubenika kao 
i sve do sad nerazvijene filmove primijene na razvijanje.
Za godišnju skupštinu kluba treba popisati inventar kluba te sevsastavlja 
komisija za popis inventara u sastavurKobia Tomo,Gotovac Tom i Šarić Ante. 
Komisija treba do 15/I./64 god. predati Rajkoviću popis inventara.
Otpisuje se pozajmica od 6000 dinara data Marija Klaić za vođenje buffeta 
kao nagrada za rad prilikom GEFFa.
Rajković treba kupiti jednu žarulju za montažni stil Yashica 8 mm.
Kobia Tomo i Hruškovec Mladen su se dogovorili za popravak projektora 35 mm 
sa Stankić Ivanom te se istom Stankiću odobrava 4000.dinara za prematanje 
motora .
Petek Vladimiru uputiti pismeni dopis da vrati posuđenu IRIS blendu.
Čistačici Leto Ivaki povisuje se honorar za čišćenje i loženje prostorija 
Kino-kluba na 6000 dinara,od početka rada višeg filmskog tečaja radi 
usluga koje vršivišem filmskom tečaju.
Račun čistačice Žumer Vere za kupljenje vode iz podruma zgrade u ulici
B. Ađije 13. nije ispravan.Treba joj saopćiti da dostavi novi račun sa 
žigom kućnog savjeta Ađijina 13. a onda taj račun podnijeti na riješava- 
nje Upravnom odboru Kino-kluba.


